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Agenda & MA Superkontaktombudsgrupp Södra 

2019-12-04 
Tid: 13.30-15.30  

Plats: Ekedalsgatan, Skövde 

Sekreterare: Anna Jonsson 

Sammankallande 

Anette Friman, Falköpings kommun 

Närvarande 

Caroline Hultgårdh, Primärvården Falköping 

Katja Keller, Skövde Kommun 

Carina Berg, Skövde Kommun 

Lene-Therese Simonsen, Skövde Kommun 

Ulrika Johansson, Tidaholms Kommun 

Lena Lundgren- Karlsson, Tidaholms Kommun 

Carina Larsson, primärvården Skövde 

Anna Jonsson, SkaS Arbetsterapi 

Kathrin Mårtensson, SkaS Vårdplaneringsteam 

Elizabeth Andersson, SkaS Vårdplaneringsteam 

Frida Tregub, VUP Skövde 

Caroline Tegehall, Närhälsan Rehab Falköping 

Marie Ågestedt Svantesson, Falköpings Kommun 

Carina Johansson, Falköpings Kommun 

Emma Forsmarker Gunnarsson, Falköpings Kommun 

Anette Friman, Falköpings Kommun 

Margareta Liljegren, SkaS 

Mötets öppnande 

Anette Friman öppnar mötet. Till sekreterare för dagen utses Anna Jonsson.  

Föregående minnesanteckningar 

Inga synpunkter på dem. Läggs till handlingarna. 

Informationsärenden 

1. Uppdatering av hemsidan. Alla uppmanas att följa hemsidan 

”Vardsamverkan.se/Skaraborg”. All information publiceras där, inklusive  

Mötesanteckningar från Superkontaktombudsgrupperna. 

 

2. Möteskultur Superkontaktombudmöten. Handuppräckning gäller. Begränsad 

mötestid, så det finns inte utrymme för allt för långa kommentarer och inlägg.  
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Diskussionsärenden 

1. Mötesbokning  avstämningsmöten I SAMSA: Margareta visar ett 

diskussionsunderlag,  som även kommer att tas upp i övriga 

Superkontaktombudsgrupper. Efter diskussion i gruppen kommer vi fram till att vi vill 

att rutin för mötesbokning ska se ut såhär: 

• Fast vårdkontakt och biståndsbedömare kommer överens om ett 

bokningsförslag som skickas till sjukhuset, skrivs i Mötesfliken. Hur 

kommunikation ska ske mellan fast vårdkontakt och bistånd för man komma 

fram till på respektive ort.  

• Bokningen skrivs endast under Mötesfliken. Planeringsunderlag används ej till 

denna information. Om bokningen gäller samma dag behövs även en 

telefonkontakt. 

• Sjukhuset bekräftar eller tackar nej till föreslagen tid under Mötesfliken. När 

bokningsförslaget är bekräftat lägger sjukhuset upp en Skypelänk.  

Övriga frågor 

1. Planering av hemgång. Det finns en samverkansanvisning angående detta som är 

antagen. Den finns publicerad på Vårdsamverkans hemsida.  

Fråga: Finns möjlighet att prenumerera på uppdateringar på denna sida? Anette och 

Margareta undersöker detta och återkommer med information.  

 

2. Fax. Det finns en delregional samverkansanvisning som säger att alla enheter ska ha 

fax och att numret ska dokumenteras i Kontaktfliken. Problem i och med att alla 

enheter inte har fax längre. Reservrutin SAMSA säger att fax ska användas. 

Styrgruppen för Vårdsamverkan säger att vikten av överföring av information enligt 

Patientsäkerhetslagen är överordnat GDPR. Bifogar ett utskick angående fax från 

styrgruppen vårdsamverkan.  

 

3. Primärvården Falköping: Problem med kallelse till SIP, det syns inte alltid att den 

gått iväg. Detta gäller inneliggande patienter, trots att man följt manualen. Frågan 

hänvisas till Processtöd. Bugg i systemet eller handhavandefel? 

 

4. Rehab SkaS: Rehabvårdval Falköping. Bräcke Diakoni Rehabmottagning har nekat 

patienter med strokediagnos med motiveringen att man saknar kompetens och 

hänvisar till Närhälsans Rehabmottagning. Finns en sådan ”officiell 

överenskommelse”? Hur ska sjukhuset hantera rehabvårdvalet för dessa patienter? 

Enligt Caroline T finns ingen överenskommelse. Margareta Liljegren hävdar att lagen 

om valfrihet för patienten går först. Sjukhusets rehab bör fortsätta att fråga 

patienten om rehabvårdval och i de fall Bräcke vill neka är det deras uppgift att 

informera patienten. Frågan bör också lyftas på Enhetschefsnivå.  
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5. Tidaholms kommun: Hur långt har vi kommit med NPÖ? Hur arbetar sjukhuset med 

samtycke till NPÖ? Margareta L: Sjukhuset arbetar inte aktivt med frågan i nuläget.  

 

6. Fråga från en kommun: Problem när sjukhus inte lämnar tillräcklig information i 

Planeringsunderlaget för att avstämningsmöte ska kunna hållas och patienten tas 

hem tryggt och säkert. Rekommendation: Om avdelningen inte svarar på de frågor 

som är nödvändiga kan kommunen ta kontakt med sjukhusets vårdplaneringsteam 

för samverkan kring planering och utskrivning i det aktuella fallet.  

Nästa möte:  

16 januari 2020 på Trinöjegatan 3, Åsarpsrummet, Falköping kl 13.30-15.30. OBS! Ändrar 

adress! 


